
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-28/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  29. 09. 2011. 
                                   

Z A P I S N I K 
SA 9. SJEDNICE VMO  

9. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 29.09.2011. (četvrtak) s početkom u 19.00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, F.Čandeka 36b 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Hadi Aji, član VMO 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Dejan Kurelić, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
Opravdano odsutni: 
- Ida Mahmutefendić, presjednica VMO 
- Mile Biondić, član VMO 
- Milka Milović, član VMO 
-     Ante Peran, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednice VMO i predložio slijedeći: 
 

D N E V N I  R E D 
 

 
1 Prijedlozi za uvrštenje u Program rada VMO za 2012. godinu 
2 Ureñenje površine u Medovićevoj ulici – informacija 
3 Predstavka, Jadranka Pribanić, M.Barača 15/1 
4 Zakon o postupanju s nezakonito izgrañenim zgradama, informacija 
5 Razno 
 

Dnevni red Vijeće je prihvatilo jednoglasno. 
 
Zapisnik sa prethodne sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
 AD 1 
Zamjenik predsjednice VMO obavještava vijećnike o rokovima za pripremu prijedloga Programa 
rada za 2012. godinu. Naglašava da je potrebno predlagati takve programe oko čije realizacije   se 
predlagači  mogu maksimalno angažirati. Takoñer, pripremljeni su uobičajeni obrasci, na kojima se 
vrši predlaganje programa, te bi svaki predlagač trebao iskazati svoje ideje prema obrascu. Rok za 
predaju Prijedloga programa rada je 15. listopada. 
 
Zaključak 
Vijeće donosi odluku da se iduća sjednica Vijeća održi u srijedu 12. listopada u 19.00 sati, 
te da se na sjednicu donesu gotovi prijedlozi za uvrštenje u Program rada. Pisani pozivi za 
sjednicu nisu potrebni, a danas odsutne će zamjenik predsjednice osobno obavijestiti.  
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AD 2 
 
Odjel za komunalni sustav je dostavio predstavku u kojoj obrazlaže činjenicu da još nije ureñena 
površina u Medovićevoj ulici, a  što je bilo predviñeno kroz prioritete malih komunalnih radova. 
Naime, predmetna površina je u postupku rješavanja imovinsko-pravnih poslova s privatnom 
osobom, kako je informirao Odjel za urbanizam. Kada se stanje riješi bit ćemo obaviješteni o 
situaciji ili eventualnoj prenamjeni predviñenih novčanih sredstava. Vijeće je informaciju primilo na 
znanje. 
 
AD 3 
 
Vijeću Mjesnog odbora  obratila se predstavkom Jadranka Pribanić, Milutina Barača 15/1 u kojoj 
traži da se u Ulici Jože Vlahovića umjesto jednosmjernog uspostavi dvosmjerni promet, te da se 
obilježi pješački prijelaz kod zgrade M.Barača 15 /2 gdje je izlaz na frekventnu prometnicu. 
  
 
Zaključak: 
Vijeće je u posjedu mišljenja o preregulaciji  prometa u Ulici Jože Vlahovića donesenog od 
strane nadležnog Rijeka prometa iz 2008. godine,  jer je već isto traženo.Donosi se 
zaključak da je obrazloženje prihvatljivo i opravdano, te da u tom dijelu ne treba postupati. 
Što se tiče pješačkog prijelaza, zatražiti obilježavanje istoga putem dopisa Rijeka prometu. 
  
AD 4 
 
-Vijeće je primilo na znanje informaciju o Zakonu o postupanju s nezakonito izgrañenim zgradama, 
te preuzeli letke za svoje zgrade i susjede. 
 
AD  5 
 
- Vijećnik Željko Rušec konstatira da je dio raskršća Medovićeve i Vidovićeve ulice preasfaltiran 

ovo ljeto, ali ne i dio koji i je problematičan radi proklizavanja vozila sjeverno od samog 
raskrižja Traži da se Rijeka prometu stavi prigovor, te da se u narednom periodu vodi računa 
kako bi se i taj dio prometnice preasfaltirao.  

- Vijećnik Dejan Kurelić predlaže da se zatraži postavljanje prometnog ogledala na raskrižju 
Vidovićeve, Medovićeve i Ulice Udatnoga i to radi izlaska vozila iz Ulice Udatnoga u pravcu 
zapada. 

- Vijećnik Marin Barać je bio u kontaktu s Prometnom školom sa našeg područja, te mu je 
prenesena želja i potreba da se zatraži od Autotroleja korekcija voznog reda na liniji broj 8. 
Naime, traži se samo  pomicanje satnice voznog reda radi usklañenja s početkom i završetkom 
nastave kako bi se izbjegla duga čekanja. Dopis dostaviti Autotroleju. 

- Odgovore na predstavke Vijeća sa prethodne sjednice Vijeću prenosi Marin Barać . U vezi 
problema pružnog prijelaza kod OŠ San Nikolo, dobili smo ponovno isti odgovor kao i na ranije 
dopise. Sada Vijeće zaključuje da se proslijedi Rijekaprometu zahtjev za postavljanjem 
adekvatne prometne signalizacije. 

- Na dopis u kratkoći trajanja zelenog svjetla na semaforu na raskrižju Nove ceste i Vidovićeve 
ulice stigao je odgovor da je se postavljeno u skladu sa zakonskim propisima. Što se tiče rampi 
za kolica i invalide, Vijeće zaključuje da se putem Projekta "Rijeka zdravi grad" zatraži izvedba 
rampi u Liburnijskoj i  Zametskoj ulici, te na Novoj cesti gdje ne postoje. 

 
 
 
  
Sjednica je završila u 21.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
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